
P R O T O K Ó   Nr VI/08
z obrad XXII Sesji Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie

z/s w Mszanowie
odbytej w dniu 17 czerwca 2008r.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara o godz.1000 otworzy  XXII Sesj  i po
powitaniu radnych i go ci o wiadczy , i  zgodnie z list  obecno ci w posiedzeniu
uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego sk adu Rady wynosz cego 15 osób
stanowi quorum pozwalaj ce na podejmowanie prawomocnych uchwa .
Sesja odbywa a si  w wietlicy wiejskiej – Domu Rolnika w Skarlinie i trwa a do godz.
1150.

Lista obecno ci stanowi za cznik nr 1.

Nieobecni radni:
- Bogdan Król
- Cezary Kawiecki
- Dorota ukaszewska.

Spoza cz onków Rady w Sesji uczestniczyli:
- Wójt Roman Tr pczy ski
- Sekretarz Gminy Renata li ewska
- Skarbnik Gminy Ewa pi ewska
- Marcin Buli ski insp. ds. pozyskiwania funduszy unijnych
- Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Andrzej Andrzejewski
- Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego przy Urz dzie Gminy Mieczys aw
Wojtaszko
- Kierownik Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej – Ewelina Tuchalska
- Dyrektor Gminnego Zespo u O wiaty Krystyna Danielewska
- Dyrektorzy Szkó :
   - w Gwi dzinach Hanna B aszkowska
   - w Tylicach Jolanta Kowalewska
   - w Skarlinie Zbigniew Jarzembowski
   - w Jamielniku Marzena Weisgerber
 - Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Halina Kaczmarska oraz bibliotekarki:

Pani Jolanta Górtatowska,
Pani El bieta Baranowska,
Pani Ewa Wodara,
Pani Stanis awa Bojarska,
Pani El bieta Olszta,
Pani Gra yna Tyka owska.

- so tysi wymienieni w za czniku nr 2

Porz dek obrad:
1. Otwarcie i stwierdzenie quorum
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyj cie protoko u z obrad XXI Sesji Rady Gminy.
4. Zg aszanie zmian do porz dku obrad.
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5. Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym.
6. Zapytania i wnioski.
7. Podj cie uchwa y w sprawie zatwierdzenia taryfy za pobór wody oraz za
    odprowadzanie cieków.
8. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2008.
9. Podj cie uchwa y w sprawie zmiany uchwa y nr XIX/98/08 Rady Gminy Nowe
    Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie z dnia 22 kwietnia 2008r. w sprawie przyj cia
    Statutu Zwi zku Gmin Pó nocnego Mazowsza.
10. Podj cie uchwa y w sprawie rozpatrzenia pisma Pani Agnieszki Granicy.
11. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
12. Wr czenie podzi kowa  z okazji Dnia Bibliotekarza.
13. Zamkni cie obrad Sesji.

Przebieg obrad:

Ad 1
Otwarcie nast pi o jak na wst pie niniejszego protoko u.

Ad 2
Na sekretarza obrad powo ano radnego Kazimierza Mikuczy skiego.

Ad 3
Przyj cie protoko u z obrad XXI Sesji.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poprosi  sekretarza obrad XXI Sesji o
przedstawienie informacji o protokole.

Pan Edmund M drzycki poinformowa , e zapozna  si  z tre ci  protoko u z
poprzedniej Sesji i stwierdzi , e tre  odzwierciedla przebieg obrad i wnioskowa  o
jego przyj cie.

Przewodnicz cy Rady zapyta , czy s  uwagi do protoko u.

Uwag nie zg oszono.

W g osowaniu, Rada jednomy lnie przyj a protokó  z obrad XXI Sesji.

Ad 4
Nie zg oszono zmian do porz dku obrad.

Ad 5
Informacja o dzia alno ci Wójta w okresie mi dzysesyjnym.
- 29 maja, Wójt bra  udzia  w Walnym Zgromadzeniu Kó ka Rolniczego w Chro lu,
jednocze nie zapozna  si  z przebiegiem przygotowa  do obchodów 100-lecia
istnienia miejscowej Ochotniczej Stra y Po arnej. Uroczysto ci odb  si  6 lipca.
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- w tym samym dniu dokonano odbioru sieci wodoci gowej w Jamielniku, po
rozbudowie w kierunku tzw. placówki,
- 1 czerwca, w Gwi dzinach odby y si  zawody sportowo-po arnicze, natomiast w
Mszanowie odby o si  spotkanie z okazji awansu LZS Mszanowo do klasy A.
- 5 czerwca odby o si  posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, na którym
zatwierdzone zosta y materia y na dzisiejsz  Sesj  Rady, m.in. zmiany bud etu gminy
na rok 2008. Wójt poinformowa , e w bie cym roku nie b  realizowane inwestycje
w ramach programu „Odnowa wsi”, wstrzymany jest równie  nabór wniosków do
Programu Operacyjnego Warmia i Mazury z uwagi niespójno  polskich przepisów w
zakresie ochrony rodowiska i przepisami unijnymi. W bu d ecie gminy na realizacje
inwestycji w tych programach zaplanowana jest kwota oko o 300 tys.z . i proponujemy
przeznaczy  j  na remont dróg (doko czenie remontu drogi w Tylicach oraz
utwardzenie poprzez na enie warstwy smo owej na drodze do Kaczku).
- 6 czerwca, Wójt uczestniczy  w zako czeniu obchodów Wojewódzkich Dni Rodziny,
które odbywa y si  w Nowym Mie cie Lubawskim.
- 7 czerwca, Wójt wspólnie z Przewodnicz cym Rady uczestniczyli w podsumowaniu
obchodów Dni Drw cy, które odbywa y si  w Ostródzie,
- 9 czerwca, w Wojewódzkim Funduszu Ochrony rodowiska w Olsztynie oraz
Komendzie Wojewódzkiej Pa stwowej Stra y Po arnej, Wójt dokona  uzgodnie  w
sprawie po yczki na zakup z Komendy Powiatowej w Nowym Mie cie Lubawskim,
samochodu po arniczego dla OSP w Jamielniku. Sprawa ta by a omawiana na
posiedzeniu Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego, która przychyli a si  do
propozycji, ale okaza o si , e nie ma potrzeby zaci gania po yczki. Po podj ciu
uchwa y ze Starost  zostanie podpisane stosowne porozumienie. Podobnie jest ze
spraw  dofinansowania renowacji o tarza w. Tomasza w ko ciele w Nowym Mie cie
Lubawskim, z wnioskiem wyst pi  proboszcz parafii, ale niezb dne jest zawarcie
porozumienia z Burmistrzem dlatego, e parafia znajduje si  na terenie miasta, ale
nale y niej równie  Pacó towo, Nawra i Mszanowo.
- 10 czerwca, prowadzone by y uzgodnienia z projektantem w sprawie projektów na
budow  dróg: w Jamielniku, nie tylko w kontek cie skargi mieszkanki, ale jest
konieczno  naprawy drogi w kierunku tzw. placówki.
- 10 czerwca, Wójt wspólnie z Przewodnicz cym Rady brali udzia  w obchodach 100-
lecia istnienia szpitala w Nowym Mie cie oraz otwarcia nowego bloku operacyjnego i
nadania imienia szpitalowi.
- 11 czerwca, Wójt uczestniczy  w poetyckim konkursie zorganizowanym przez
Gminn  Bibliotek ,
- 11 czerwca, Z-ca Wójta uczestniczy a w X wystawie Twórczo ci i Rzemios a
Artystycznego Osób Niepe nosprawnych zorganizowanej przy Warsztacie Terapii
Zaj ciowej w Nowym Mie cie Lubawskim oraz w V Powiatowej Konferencji Rady
Organizacji Pozarz dowych.
- 13 czerwca, Wójt podpisa  sprawozdanie z realizacji wyp at rolnikom zwrotu podatku
akcyzowego w wysoko ci 253.717 z ., zwrot otrzyma o 245 rolników.
- w tym samym dniu odby o si  zebranie Miejsko-Gminnego Zarz du PSL,
- 15 czerwca, Wójt i Przewodnicz cy Rady oraz Pa stwo Zagórscy, jako animatorzy
sportu na terenie gminy, uczestniczyli w Letnich Igrzyskach Samorz dów Gminnych w
owie, zorganizowanych przez Rad  Wojewódzk  Ludowych Zespo ów Sportowych i

Marsza ka Województwa. Gmina zaj a VI miejsce. Wójt poinformowa , e
zaproponowa , aby nast pne Igrzyska odby y si  w Nowym Mie cie Lubawskim ,
- 16 czerwca odby o si  spotkanie z przodownikami nauki ze szkó  na terenie gminy.
Wójt poinformowa , e w okresie od ostatniej Sesji – 27 maja, wyda  2 zarz dzenia:
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- w sprawie sprzeda y w drodze przetargu nieograniczonego dzia ki budowlanej w
Jamielniku,
- w sprawie upowa nienia Kierownika Gminnego O rodka Pomocy Spo ecznej do
wydawania decyzji administracyjnych, postanowie  i za wiadcze  w sprawach
dodatków mieszkaniowych.

Na koniec Wójt wr czy  Pani Marzenie Weisgerber akt powierzenia obowi zków
Dyrektora Zespo u Szkó  im. Jana Paw a II w Jamielniku,  na okres od 1 wrze nia
2008r. do 31 sierpnia 2013r.

Pani Marzena Weisgerber podzi kowa a za zaufanie.

Ad 6
Zapytania i wnioski.

Pan Alfons Moczad o, przy okazji wylewu asfaltu, wnioskowa  o zrobienie podjazdu
do remizy i przy kapliczce.
Ponadto wnioskowa  o utwardzenie p ytkami miejsc pod zbiornikami na odpady.
W zwi zku z przewróceniem ciany remizy w Nowym Dworze zapyta , czy jest podj ta
decyzja w celu zabezpieczenia, bo zagra a bezpiecze stwu.

Wójt odpowiedzia , e jest to decyzja rady so eckiej, nie ma jasno ci co z tym zrobi ,
jest zabezpieczone, jak kto  wchodzi, to w asne ryzyko. Wójt uwa a, e nale y
rozebra .
Ponadto Wójt odpowiedzia , e przy figurze b dzie po ona kostka. Podjazdy nie

 wykonane. Dokumentacja na te prace zosta a sporz dzona i przewiduje koszt
ponad 19 tys.z .

Radny Zdzis aw Makowski zapyta , czy astat na drog  do Kaczku b dzie po ony
na piasek.

Wójt odpowiedzia , e w tej sprawie wypowiedzieli si  specjali ci, zostanie
zastosowana specjalna technologia.

Radny Makowski zapyta , czy jest mo liwo  wyst pienia do Wojewody  o zwrot
utraconych dochodów z tytu u umorzenia podatku rolnikom z powodu kl ski suszy.

Kierownik Referatu Ochrony rodowiska Marek Arentowicz odpowiedzia , e
Zarz d Powiatu wyst pi  z wnioskiem do Wojewody o uznanie terenu jako dotkni tego
susz , ale Minister Rolnictwa nie podj  jeszcze decyzji o og oszeniu kl ski i nie
mo na podejmowa adnych dzia .

Radny Kazimierz Mikuczy ski – poinformowa , e pobocza, o których mówi  na
poprzedniej Sesji zosta y wykoszone, ale nie pomalowano linii na jezdni.

Radny Zbigniew Wi niewski zapyta , czy czynione s  uzgodnienia z w cicielem
gruntów nad jeziorem Skarli skim w sprawie ich udost pnienia dla mieszka ców.
Przez kilka lat na tym terenie odbywa y si  regaty windsurfingowe.
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Wójt  odpowiedzia , e gmina nie b dzie inwestowa a w urz dzanie k pieliska na
prywatnym terenie. Wójt liczy  w tej kwestii na porozumienie z Burmistrzem Nowego
Miasta i Starost  Nowomiejskim, ale w ciciel nie chce okre li  wielko ci udzia u w
przedsi wzi ciu. K pielisko powstanie od strony Wawrowic, na terenie gminy
Kurz tnik.
Gmina organizowa a przez kilka lat regaty windsurfingowe, promuj c si  w ten
sposób, ale by y problemy z porozumieniem si   z w cicielem gruntów, który da
bardzo wysokie sumy za wydzier awienie terenu na ten czas. Trudno oceni , czy
gmina powróci do tej sprawy. Wójt stwierdzi , e obecnie Gminne Centrum Kultury
promuje gmin , obecnie wygrali bardzo du y projekt, który b dzie realizowany w
ramach funduszy unijnych.

Radny Wi niewski zapyta , czy Nowe Miasto Lubawskie jest zainteresowane
przedsi wzi ciem.

Wójt odpowiedzia , e by o zainteresowane, ale teraz nie.

Przewodnicz cy Rady poinformowa , e odby o si  spotkanie z w cicielem gruntów
i tak naprawd  to nie wiadomo by o o co chodzi, ale na pewno o pieni dze. Problem
polega na tym, e gminie nie wolno inwestowa  na nieswoim gruncie, by oby to
niezgodne z prawem. Kiedy pada has o wyznaczenia dost pu do jeziora, to te  jest
problem, bo to jest grunt prywatny i w lad za tym id  odszkodowania. Sprawa by a
analizowana z Dyrektorem GCK, ale problem jest w tym, e w ciciel nie chce
okre li  czego chce, czy zamierza sprzeda  czy nie. Gmin  interesuje area  oko o 2,5
ha.

Wójt poinformowa , e jezioro jest w asno ci  Skarbu Pa stwa, a Polski Zwi zek
dkarski dzier awi od Agencji Nieruchomo ci Rolnych.

Dyrektor GCK Andrzej Andrzejewski poinformowa , e ma e k pielisko uda si
zorganizowa  przy rzece Wel, w pobli u szko y w Bratianie, podobno kiedy  tam by o

pielisko. Pan Dyrektor omówi  projekt, o którym wspomnia  Pan Wójt – Kraina
zapomnianego rzemios a”. W ramach projektu przypomniane zostanie stare rzemios o
w 5 kategoriach: krawiecko-szewski, stolarsko-bednarski, kowalsko-p atnerski,
warsztat wyrobu papieru, produktów codziennego u ytku, ozdób oraz kuchnia
redniowieczna. Warsztaty rozpoczn  si  konferencj  historyczn  na temat Wójtostwa

Bratia skiego, w dniu 21 czerwca br. Warsztaty skierowane s  przede wszystkim do
mieszka ców gminy. Punktem kulminacyjnym b dzie akcja „Marsz na Grunwald”.
Rycerze wyrusz  z Nowego Miasta do Bratiana, odb  si  zawody, koncerty,
wyst pi zespó  z Bia orusi. Impreza pod patronatem Pana Wójta i Marsza ka
Województwa.

Kierownik GOPS Ewelina Tuchalska poinformowa a, e Stowarzyszenie Wspierania
Inicjatyw Lokalnych przy wspó pracy z Urz dem Gminy  uzyska o rodki na utworzenie
akademii seniora, program b dzie realizowany w okresie od 1 lipca br. do 30 czerwca
2009, jest przeznaczony dla osób powy ej 50 roku ycia, nie aktywnych zawodowo.
Projekt przewiduje aktywizacj  20 osób. B  realizowane warsztaty w ró nych
kategoriach, b  mogli korzysta  z porad. Prowadzone b  warsztaty teatralno –
muzyczne i terapia ta cem, do wyboru s  zaj cia komputerowe, gry towarzyskie,
zaj cia kulinarne i zaj cia manualne – robótki r czne.  Przewidziane s  wyjazdy do
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teatru, Aquaparku, do innych grup dzia aj cych podobnie. Poinformowa a, e
zaproszenia wys ane zosta y do so tysów i Kó  Gospody  Wiejskich.

Ad 7
Podj cie uchwa y w sprawie zatwierdzenia taryfy za pobór wody oraz za
odprowadzanie cieków.

Przewodnicz cy Rady poinformowa , e sprawa by a przedmiotem obrad na
wspólnych Komisjach oraz Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego, która przyj a
zdecydowan  wi kszo ci  g osów stanowisko popieraj ce zmian  i dlatego nie
przewiduje dyskusji.

Przewodnicz cy Rady odczyta  tre  uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy 9 g osami za, przy 2 g osach przeciwnych i 1 g osie
wstrzymuj cym si , podj a uchwa  nr XXII/106/08 w sprawie zatwierdzenia
taryfy za pobór wody oraz za odprowadzanie cieków.
Uchwa a stanowi za cznik nr 4 do protoko u.

Ad 8
 Podj cie uchwa y w sprawie zmiany bud etu gminy na rok 2008.

Przewodnicz cy poinformowa , e uchwa a by a przedmiotem obrad Komisji Promocji,
Rozwoju Gospodarczego.

Skarbnik Gminy omówi a projekt uchwa y:

w za czniku nr 1 (zmiany w planie dochodów)
– w dziale 010 zwi kszenie - zwrot podatku akcyzowego dla rolników,
- w dziale 700 zmniejszenie o 1 414 201,- z . (dotacje na inwestycje planowane w
ramach dotacji z unijnych, wiadomo, e w bie cym roku b dzie tylko 1 inwestycja –
remont biblioteki w Skarlinie- dotacja b dzie wynosi a 94 946,- z .)
- w dziale 801 zwi kszenie o 39 480,- z . – dotacja na pokrycie kosztów nauczania

zyka angielskiego w szko ach podstawowych,
- w dziale 852 – dotacja celowa na do ywianie 35 933,- z .
- paragraf 231 - dotacja z Powiatowego Urz du Pracy – 12 096 z .
przed zmianami dochody wynosi y 20 793 282 z ., zwi kszenie o 341 226,18 z .,
zmniejszenie o 1 414 201,- z . plan dochodów po zmianach 19 720 307,18 z .

za cznik nr 2:
- zmniejszenie w dziale 010 – wydatki inwestycyjne w rolnictwie, by o planowane
256 840 z . zmniejszenie o 34 525 z .  plan po zmianach 222 315 z .,
- w dziale 010 rozdzia  01095, rozdysponowana zosta a ca a dotacja na obs ug
zadania: zwrot podatku akcyzowego,
w dziale rolnictwo plan przed zmian  wynosi  320 400 z . zwi kszenie 253 717, 18 z .
zmniejszenie 34 525 z . plan po zmianie 539 592,18 z .
- w dziale 600 – drogi, zwi kszenie na zakup us ug remontowych o 195 tys.z ., plan
przed zmian  wynosi   280 tys.z . zwi kszenie 195 tys.z ., plan po zmianie 475 tys.z .
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- dodajemy paragraf 6050 – wydatki inwestycyjne – utwardzenie dróg: w Tylicach -
105 tys. z .
- w dziale 700 – zakup us ug remontowych – dotyczy wietlic i budynków gminnych,
przed zmian  60 tys. z . zwi kszenie o 44 525 z . plan po zmianie 104 525 z .
- wydatki inwestycyjne wspó finansowane ze rodków Unii Europejskiej przed zmian
2 119 tys.z . zmniejszenie 1 858 137 z . zostaje 141 982 z . – koszt remontu biblioteki,
- § 6060 (nowy wstawiony) zakupy inwestycyjne – 66 600 z . kwota dotyczy przej tych
za d ugi obiektów PKP - budynek w Jamielniku.
- dzia  750 drobne przesuni cia o 4 tys. z . dotyczy Rady Gminy,
- dotacja celowa dla powiatu na zakupy inwestycyjne, plan wynosi  50 tys. z . ,
zwi kszamy o dalsze 50 tys.z . dotyczy zakupu samochodu stra ackiego,
poinformowa a, e nie ma potrzeby zaci gania po yczki z Wojewódzkiego Funduszu
Ochrony rodowiska, o której by a mowa na posiedzeniu Komisji Rozwoju
Gospodarczego. W ochotniczych stra ach po arnych, plan  przed zmian  315 813 z .
zwi kszenie o 50 tys.z ., po zmianie 365 813 z .
- rezerwa zmniejszona o 24 306 z ., w tym dofinansowanie remontu o tarza w ko ciele
w Nowym Mie cie Lubawskim (10 tys.z . jako dotacja dla miasta),
- w dziale 801 do ono 39 480 z . -dotacja na nauk  j zyka angielskiego w szko ach
(wynagrodzenia i pochodne),
- w dziale 801103 – na oddzia y przedszkolne zwi kszono o kwot  6 717 z . dotyczy
przed enia o 1 miesi c funkcjonowania oddzia ów przedszkolnych 5-latków,
- zakupy inwestycyjne w rozdziale 80110 – zakup kosiarki do gimnazjum w Bratianie,
6 860 z .
- zmiany w wiadczeniach  spo ecznych wynikaj  ze zmniejszenia dotacji na
finansowanie zadania z bud etu pa stwa,
- dzia  85219 – Gminny O rodek Pomocy Spo ecznej
  - zmniejszenie na zakup materia ów o 600 z . i odpis na fundusz wiadcze
socjalnych 2 662 z .
- dzia  85232 – centra integracji spo ecznej, zwi kszenie na wynagrodzenia
bezosobowe o 1 900 z .
- zakup materia ów i wyposa enia zwi kszenie o 290 z .
- podró e s bowe zmniejszenie o 290 z .
- odpis na fundusz wiadcze  socjalnych zwi kszenie o 762,12 z .
- pozosta a dzia alno  w GOPS dodany § 3020 (wydatki osobowe nie zaliczane do
wynagrodze )  - 600 z .
- pozosta a dzia alno  – prace spo eczno-u yteczne  i obs uga programu do ywianie
-  56 093 z .
pomoc spo eczna - plan przed zmian  wynosi  5 318 910z . zwi kszone o 61 434,02

. zmniejszenie o 5 341,02 z . plan po zmianach 5 3375 003 z .
- § 921 zwi kszenie o 10 tys.z . dotacji dla biblioteki, dotyczy wyposa enia biblioteki w
Skarlinie.
- § 92120 ochrona zabytków, planowane by o 10 tys. z . na zakup materia ów, kwot
przeniesiono do nowego § 4300 zakup pozosta ych us ug, za 10 001 z . odnowiono
witra e w ko ciele w Radomnie,  do tego paragrafu zostanie wstawiona dotacja dla
miasta przeznaczona na remont o tarza w ko ciele w Nowym Mie cie Lub.
kultura i ochrona dziedzictwa narodowego przed zmian  435 tys.z . zwi kszenie o
30 001 z .  zmniejszenie o 10 tys.z . , plan po zmianie 455 001 z .
wydatki ogó em przed zmian  20 219 678 z ., zwi kszenie 863 334,20 z .
zmniejszenie 1 936 309,02 z .  plan po zmianie 19 146 703,18 z .
Nast pne to za czniki inwestycyjne.
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Radny Zdzis aw Makowski wyrazi  obaw , sk d we miemy pieni dze, je eli wnioski
do programu trzeba b dzie z  w grudniu.

Skarbnik Gminy wyja ni a, e zadania te s  w za cznikach inwestycyjnych na
przysz y rok i w sytuacji sk adania wniosków w grudniu finansowanie b dzie w
przysz ym roku.

Wójt wyja ni , e w bie cym roku te inwestycje nie b  realizowane i pieni dze
trzeba przeznaczy  na inne zadania.

Innych pyta  nie zg oszono.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odczyta  tre  uchwa y.
W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr XXII/107/08
zmieniaj  uchwa  nr XV/79/07 z dnia 18 grudnia 2007r. w sprawie uchwalenia
bud etu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2008 r.
Uchwa a stanowi za cznik nr 5 do protoko u.

Ad 9
Podj cie uchwa y w sprawie zmiany uchwa y nr XIX/98/08 Rady Gminy Nowe Miasto
Lubawskie z/s w Mszanowie z dnia 22 kwietnia 2008r. w sprawie przyj cia Statutu
Zwi zku Gmin Pó nocnego Mazowsza.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poinformowa , e zgodnie z
rozstrzygni ciem nadzorczym Wojewody Warmi sko-Mazurskiego zmuszeni jeste my
zmieni  uchwa , któr  podj li my 22 kwietnia br. Zwi zane jest to z uchyleniem
art.23 ust.3 tego  Statutu, poniewa  taki zapis jest istotnym naruszeniem prawa. Na
wniosek Przewodnicz cego Zarz du Zwi zku proponujemy zmian , mianowicie na
stronie tytu owej Statutu wymienieni s  uczestnicy Zwi zku, zmienimy kolejno  pkt
25 w § 4 tzn. nie Miasto i Gmina uromin, tylko Gmina i Miasto uromin.

Pyta  nie zg oszono.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odczyta  tre  uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr XXII/108/08  w
sprawie zmiany uchwa y nr XIX/98/08 Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w
Mszanowie z dnia 22 kwietnia 2008r. w sprawie przyj cia Statutu Zwi zku Gmin
Pó nocnego Mazowsza.
Uchwa a stanowi za cznik nr 6 do protoko u.

Ad 10
 Podj cie uchwa y w sprawie rozpatrzenia pisma Pani Agnieszki Granicy.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara poinformowa , e do biura rady
wp yn o pismo Wojewody Warmi sko-Mazurskiego przekazuj ce skarg  pani
Agnieszki Granicy na dzia alno   Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie. Sprawa
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pisma by a przedmiotem obrad Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego oraz
Bezpiecze stwa i Porz dku Publicznego. Skarga dotyczy drogi gruntowej, Komisja
stwierdzi a, e jest ona bezzasadna, co wynika równie  z uzasadnienia za czonego
do tre ci uchwa y. Odczyta  tre  uzasadnienia do uchwa y i stwierdzi , e reakcja na
pismo jest natychmiastowa.

Nikt nie zabra  g osu w tej sprawie.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odczyta  tre  uchwa y.

W g osowaniu, Rada Gminy jednomy lnie podj a uchwa  nr XXII/109/08  w
sprawie rozpatrzenia pisma Pani Agnieszki Granicy.
Uchwa a stanowi za cznik nr 6 do protoko u.

Ad 11
Odpowiedzi na zapytania i wnioski.
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara stwierdzi , e odpowiedzi na pytania i
wnioski zosta y udzielone, czy kto  wnioskodawców nie jest zadowolony.

Radny Kazimierz Mikuczy ski zapyta , czy b dzie wyja niona sprawa z pasami na
jezdni.

Wójt odpowiedzia , e tak, ale na pewno nie jutro.

Radny Zdzis aw Makowski – podj li my uchwa , z któr  zgadzam si  uznaj c j  za
niezasadn , ale z reakcj  Pana Wójta nie zgadzam si  dlatego, e nic nam nie
pozostanie jak tylko pisa  skargi do Wojewody na stan naszych dróg.

Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara odpowiedzia , e gdyby ta sprawa
by a od wczoraj, to mo e radny mia by racj , ale problem tej drogi nie istnieje od
wczoraj.

Wójt poprosi  o wypowiedzenie si  radnych z Jamielnika.

Radna Barbara Grzywacz – faktycznie Pan Makowski ma racj . Mo na by takie
rozwi zanie przyj  i wtedy wszystkie drogi by yby zrobione, ale wiemy ile mamy
pieni dzy i nie mo emy pozwoli  sobie na takie yczenia. Ta droga to tragedia, wie o
tym i radny Mikuczy ski i Pan so tys i cz  radnych równie . By a ona poprawiana i
podniesiona, w skutek czego mieszka com woda zacz a wlewa  si  na posesj .
Trudno dziwi  si , e ludzie s  niezadowoleni. Gmina robi a, co mog a, aby drog
osuszy , co zosta o osi gni te, ale podczas opadów by  problem, bo w el woda nie
wsi ka. Nieszcz ciem by o wykopanie rowu, który mia  odprowadza  wod . Odkryte
zosta y s upy energetyczne i zacz  si  dramat. T  poln  drog  sz a pielgrzymka
elbl ska i by o akurat po deszczu, prowadzili cz owieka na wózku inwalidzkim i trzeba
by o go przenie , bo droga by a nie do przej cia. Radna uwa a, e odpowiadaj c na
skarg , trzeba jako  za agodzi  i podj  tak  decyzj , na jak  b dzie gmin  sta .
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Ad 12
Z okazji niedawno obchodzonego Dnia Bibliotekarza i Dzia acza Kultury,
Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw Wodara i Wójt wr czyli bibliotekarkom
podzi kowania za prace i zaanga owanie na rzecz upowszechniania kultury oraz
czytelnictwa na terenie gminy.
Podzi kowanie otrzyma  równie  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury oraz
Dyrektorowi Szko y Podstawowej w Skarlinie.
Wyró nienie otrzymali upominki ksi kowe.

Dyrektor Jarzembowski podzi kowa  za docenienie jego osoby oraz osi gni
uczniów.

Nast pnie Pan Marcin Buli ski zaprezentowa  zebranym materia  medialny dotycz cy
przebiegu remontu biblioteki w Skarlinie. Po zako czeniu Sesji zebrani zwiedzili
bibliotek  w Skarlinie.

Ad 13
W zwi zku z wyczerpaniem porz dku obrad, Przewodnicz cy Rady Gminy Miros aw
Wodara zamkn  XXII Sesj  Rady Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie.

sekretarz obrad                                                      Przewodnicz cy Rady Gminy
Kazimierz Mikuczy ski                                                   Miros aw Wodara


